
 
 

 

          Številka: 04427/2024 

                                                                                                                              Datum: 7. 11. 2024 

 

 

Zapisnik 19. seje UO sekcije za promet pri OZS  

 

Sestanek  je potekal  v četrtek, 7. novembra 2024 med 17. in 19.30 uro v  sejni sobi Območne obrtno-

podjetniške zbornice Piran (Lucija, Liminjanska 96, 6320 Portorož). 

 

Prisotni člani UO Sekcije za promet: Peter Pišek, Franc Seršen, Peter Mirt, Bogdan Semenič, Branko 

Cipot, Dean Žunič, Franc Selič, Gašper Rudl, Stanislav Čepon, Miran Krušič, Srečo Vidic 

 

Ostali prisotni:  Andreja Čokl (služba za izvajanje javnih pooblastil pri OZS). 

 

Po uvodnem  pozdravu predsednika g. Piška, je bila z njegove stani dana pobuda, da se za Skupščino 

SPR, ki bo  v naslednjem letu,  določi datum in poda rezervacija za Hotel Bernardin že v začetku leta 

2025.  

 

Predlagan in sprejet je bil naslednji dnevni red: 

1. Pregled in potrditev zapisnika sestanka UO Sekcije za promet (z dne 18.9.2024 in 

26.9.2024) 

2. Aktivnosti Sekcije za promet 

3. Plan dela Sekcije za promet za leto 2025 

4. Predlogi in pobude 

 

 

Add 1. 

Soglasno je bil sprejet naslednji 

Sklep št. 100:  »UO Sekcije za promet potrjuje zapisnika sestanka z dne 18. 9. 2024 in 26.9.2024.« 

 

Add 2. 

Predsednik Sekcije za promet je pozval vse člane UO, da se skupaj s svojimi vozniki udeležijo dogodka, 

ki ga Sekcija za promet pri OZS in Združenje za promet pri GZS pod okriljem Agencije za varnost prometa 

ter partnerji v AMZS Centru varne vožnje Vransko organizirata brezplačno, v soboto, 16. novembra 

2024. 

   

Zunanjetrgovinska zbornica iz BIH je na sekcijo naslovila povabilo za udeležbo na logistični konferenci, 

ki so jo organizirali v mesecu oktobru. Soglasno je bil sprejet naslednji sklep: 

Sklep št. 101: »Franc Seršen in Miran Krušič se udeležita Mednarodne konference logistike v BIH, 

(24. – 25.10.2024) v Sarajevu, BIH.   Stroški udeležbe na tem dogodku se krijejo z namenskih sredstev 

Sekcije za promet. «. 

Franc Seršen in Miran Krušič sta podala poročilo v zvezi z udeležbo na logistični konferenci v Bosni in 

Hercegovini. Konferenca je eden najpomembnejših dogodkov v organizaciji VTK BiH, predvsem zato,  

 

 



 

 

ker je pobuda za njeno izvedbo bila dana s stani podjetij oz. članov zbornice. Dvodnevne konference 

se udeležuje več kot 200 logističnih strokovnjakov, špediterjev, prevoznikov, distributerjev ter  

predstavnikov institucij. Teme konference o katerih se je razpravljalo so bile logistični trendi in izzivi 

(robotika in avtomatizacija logističnih sistemov), multimodalne logistične verige (trendi in izzivi v  

pomorski logistiki, logistika oz. transportni terminali, železniške in cestne logistične verige), 

intralogistika, upravljanje skladišč, auto-id, pakiranje, mestna logistika, logistika in digitalizacija 

dobavnih verig, optimizacija logističnih stroškov, trajnostna in e-logistika.  

 

 

Predsednik Sekcije je članom na kratko predstavil povabilo hrvaškega združenja cestnih prevoznikov, 

ki letos praznuje deseto obletnico dela. Soglasno je bil sprejet naslednji:  

Sklep št. 102: »Svečanega dogodka, ki ga organizira hrvaško združenje cestnih prevoznikov (UHCP 

Varaždin) se udeležijo:  

Peter Pišek (predsednik sekcije), Franc Seršen (podpredsednik sekcije), Andreja Čokl (strokovna 

pomoč sekcije). Stroški povezani z udeležbo na dogodku se krijejo iz namenskih sredstev sekcije za 

promet.« 

 

Add 3. 

Predsednik sekcije je pohvalil delo odbora avtobusnih prevoznikov in organizacijskega odbora srečanja 

prevozniških družin.   

Peter Mirt je poudaril, da je ponosen, ker je OZS sopodpisnica Kolektivne pogodbe za cestni potniški 

promet Slovenije. Ravno danes so bila zaključena pogajanja glede  ureditve področja pravice do 

odklopa. Rešitev, ki je bila sprejeta je v veliko koristi malim prevoznikom. Gre za splošnejšo naslovitev 

pravice do odklopa, ki bo napotovala na ureditev na ravni vsakega posameznega podjetja in tako 

naslovila specifike, s katerimi se v praksi soočajo posamezni delodajalci.  

Po krajši razpravi je bil soglasno sprejet naslednji 

Sklep št. 103:« UO Sekcije za promet so obravnavali predlog dela sekcije za leto 2025 in nanj nimajo 

pripomb. Prav tako podpirajo predstavljen predlog ureditve področja pravice do odklopa v 

Kolektivni pogodbi za cestni potniški promet Slovenije.« 

 

Add4 

Soglasno je bil sprejet naslednji 

Sklep št. 104:« Sekcija za promet za dne, 18. 12. 2024 ob 12. uri organizira novoletno poslovno kosilo 

UO s predstavniki MZI, DARS, AVP in organizacijskega odbora Srečanje prevozniških družin.«  

 

Sekcija za promet je prejela povabilo za udeležbo na strateški delavnici, ki jo organizirata EIT Climate-

KIC in Ministrstvo za okolje, podnebje in energijo (MOPE) v okviru projekta Razogljičimo Slovenijo z 

modelom sistemskega prehoda Deep Demonstration. Delavnica bo potekala v četrtek, 28. novembra 

2024 med 9. in 16. uro (v Hotelu M Ljubljana, Derčeva ulica 4, Ljubljana). V okviru procesa izdelave 

nove Državne celostne prometne strategije (DCPS), ki poteka pod okriljem MOPE skladno z Zakonom 

o celostnem prometnem načrtovanju (ZCPN), bo delavnica osredotočena na oblikovanje izhodišč za  

 

 

 

 



 

 

skupno vizijo in strateške cilje DCPS. Delavnici bodo prisostvovali različni ključni deležniki iz javnega, 

zasebnega in nevladnega sektorja iz treh strateških prednostnih področij, in sicer fizična mobilnost,  

prostorska dostopnost in digitalna povezljivost, ki bodo s svojim strokovnim znanjem, izkušnjami ali v 

vlogi odločevalca sodelovali v razpravi o prihodnosti prometa in mobilnosti v Sloveniji. Soglasno je bil 

sprejet naslednji: 

Sklep št. 105:«Gašper Rudl se v imenu Sekcije za promet udeleži strateške delavnice o viziji in ciljih 

nove Državne celostne prometne strategije (DCPS), ki se bo odvijala dne, 28. 11. 2024 v Hotelu M v 

Ljubljani.« 

 

Sekcija je prejela vabilo za udeležbo na 4. konferenci z naslovom "Slovenski transport na električni 

avtocesti", kjer se bo raziskovalo prihodnost cestnega tovornega prometa na področju alternativnih 

virov pogona in trajnostnih rešitev. Konferenca bo potekala 22. novembra v Ljubljani, na GZS, Dimičeva 

ulica 13, med 9.00 in 13.00 uro. 

Obravnavane bodo teme: Razvoj infrastrukture za polnjenje vozil na elektriko in vodik, izkušnje 

slovenskih podjetij, ki že uporabljajo električna tovorna vozila, vloga transportnih podjetij in novih 

tehnologij v prizadevanjih za čistejše okolje. Dogovorjeno je bilo, da se vabilo vključi v redne e-

informacije  sekcije, ki se posredujejo vsem članom sekcije. 

 

Predsednik sekcije je bil kritičen glede politike na področju zelenega prehoda.  

Razprava je potekala na temo vse bolj privlačnih pogojev za poslovanje na Hrvaškem. 

 

 

 

 

Zapisala:       Predsednik Sekcije za promet: 

Andreja Čokl       Peter Pišek 

 

 

https://www.finance.si/prevozi/dogodek/4634/4-Konferenca-revije-PREVOZI-Slovenski-transport-na-elektricni-avtocesti
https://www.finance.si/prevozi/dogodek/4634/4-Konferenca-revije-PREVOZI-Slovenski-transport-na-elektricni-avtocesti

